
Protokół posiedzenia Komisji Zdrowia Polityki Społecznej 
i Rynku Pracy  

 
Nr  10/2025  w dniu 18 czerwiec 2025 r. 

 

 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz.  17.00 zakończono o godz. 18.15 
 

 

L.p Imię i nazwisko Podpis 
1. 

 
Iwona Tyll 

Przewodnicząca 
 

obecna 

 2. 
  

Anna Twardowska       
Wiceprzewodnicząca   

 
nieobecna 

3. Ewa Roman   
Sekretarz 

 
obecna 

4. Małgorzata Osuch    
 

 
obecna 

5. Tomasz Kranc  
 

 
obecny 

6. Wiesław Nowak  
 
 

 
obecny 

7. Robert Woźniak      
 
 

 
obecny 

8. 
 

Leszek Zdrzałka     
   
 

 
obecny   

 

 

 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. Anna Twardowska 

2. …………………………… 

 

 

 

 Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Jerzy Springer - Wicestarosta 
2. Ewa Szczepaniak – Skarbnik Powiatu 
3. Przemysław Bury – dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu 
4. Beata Jessa – kierownik Wydziału Rozwoju, Inwestycji i Transportu 

Publicznego 
5. Anna Bosacka – kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Powitanie, sprawy organizacyjne. 

1.2. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 

1.3. Informacja o wykonaniu budżetu Powiatu Wągrowieckiego za 2024 rok 

wraz z informacją o zasobach i stanie mienia powiatu. 

1.4. Zatwierdzenie rocznego sprawozdania finansowego za 2024 rok ZOZ w 

Wągrowcu. 

1.5. Opiniowanie materiałów na sesję. 

1.6. Przyjęcie protokołów nr 8/2025 oraz nr 9/2025 posiedzenia komisji. 

1.7. Zakończenie. 

 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
Nie zaistniała taka potrzeba 

 

3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Posiedzenie komisji odbyło się w siedzibie Starostwa Wągrowieckiego. Zebranych 

powitała Przewodnicząca Komisji Zdrowia Iwona Tyll oraz przedstawiła imiennie 

członków komisji i zaproszonych gości. 

 Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia komisji oraz kolejność wystąpień 

zaproszonych gości.  Porządek posiedzenia jednomyślnie został zaakceptowany przez 

biorących w nim udział członków. 

 

Jako pierwszy głos zabrał Dyrektor Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu, pan 

Przemysław Bury, który przedstawił Komisji szczegółowy i przejrzysty obraz sytuacji 

finansowej jednostki, przygotowany przez zewnętrzną, niezależną firmę audytorską. 

Podkreślono, że firma ta nie jest powiązana z zakładem, co gwarantuje obiektywność 

przedstawionej analizy. Po prezentacji wyników audytu pan dyrektor poinformował, że 

Narodowy Fundusz Zdrowia ogłosił konkurs na świadczenie usług okulistycznych, do 

którego Zakład Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu złożył ofertę. Zapewnił, że procedura 

przebiega zgodnie z planem, a wszystkie działania są na dobrej drodze.  
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Wyraził jednocześnie obawę, że przyznany przez NFZ limit może być niższy niż 

rzeczywiste zapotrzebowanie. Do przedstawionych materiałów nie zgłoszono żadnych 

uwag. 

 

Następnie głos zabrał Wicestarosta Powiatu Wągrowieckiego, pan Jerzy Springer, 

który przedstawił wyniki oraz zakres kontroli przeprowadzonych w Zespole Opieki 

Zdrowotnej w Wągrowcu za rok 2024. Omówił szczegółowo zakres kontroli, 

harmonogram jej przeprowadzenia, a także przebieg oraz sposób wykonywania 

czynności kontrolnych przez wyznaczony zespół. Do przedstawionego wystąpienia 

pokontrolnego nie zgłoszono żadnych uwag. 

 

Kolejnym punktem posiedzenia Komisji było wystąpienie pani Beaty Jessa, 

Kierowniczki Wydziału Rozwoju, Inwestycji i Transportu Publicznego. Pani Beata 

przedstawiła raport o stanie Powiatu Wągrowieckiego za rok 2024. Dokument ten 

stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. W swojej wypowiedzi pani 

kierownik omówiła m.in.: – realizację dochodów budżetu Powiatu w 2024 roku, – 

wykonanie wydatków w tym samym okresie, – strukturę wydatków budżetowych 

według klasyfikacji budżetowej, – realizację uchwał Rady Powiatu, – prowadzone 

inwestycje oraz remonty na terenie powiatu, – inwestycje w zakresie oświaty, – 

współpracę zagraniczną Powiatu, a także wiele innych zadań, które były realizowane 

w minionym roku przez jednostki powiatowe.  

Po przedstawieniu raportu nie zgłoszono pytań ani uwag ze strony członków Komisji. 

 

Następnie głos zabrała pani Ewa Szczepaniak, Skarbnik Powiatu, która szczegółowo 

omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Wągrowieckiego za 2024 rok. 

Dokument ten został szczegółowo opracowany i przedstawiony podczas posiedzenia. 

Pani Skarbnik zaprezentowała wykonanie dochodów Powiatu za 2024 rok, 

przedstawiając ich źródła w podziale na: – subwencję ogólną, – dotacje celowe z 

budżetu państwa, – środki pozyskane z innych źródeł, – dotacje celowe w ramach 

programów Unii Europejskiej, – dochody własne, – dochody majątkowe, – pozostałe 

dotacje i środki na uzupełnienie dochodów Powiatu. Następnie omówione zostały 

wydatki Powiatu w 2024 roku z wyszczególnieniem poszczególnych grup: –  
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wynagrodzenia i składki od nich naliczane, – wydatki związane z działalnością 

statutową, – dotacje na zadania bieżące, – świadczenia na rzecz osób fizycznych, – 

wydatki na programy finansowane z udziałem środków Unii Europejskiej, – wydatki na 

obsługę długu, – wydatki majątkowe. Szczególną uwagę pani Skarbnik poświęciła 

największej grupie wydatków, czyli wydatkom w dziale „oświata i wychowanie”. 

Przedstawiła ich strukturę według grup: – wynagrodzenia i składki od nich naliczane, 

– dotacje na zadania bieżące, – wydatki na programy z udziałem środków UE, – 

wydatki związane z działalnością statutową, – świadczenia na rzecz osób fizycznych, 

– wydatki majątkowe. Omówiono również wykonanie wydatków na oświatę oraz bilans 

bieżący oświaty za rok 2024. Zwrócono uwagę na deficyt w tym obszarze w wysokości 

3 634 337,36 zł, który – jak zaznaczyła pani Skarbnik – jest możliwy do pokrycia ze 

środków pozostających na koncie Powiatu. Następnie przedstawiono informacje 

dotyczące wydatków w zakresie: – ochrony zdrowia, – pomocy społecznej i innych 

zadań z zakresu polityki społecznej, – wydatków majątkowych, w tym inwestycji, 

remontów dróg oraz zakupu sprzętu, – obsługi długu. Na zakończenie pani Skarbnik 

przedstawiła ogólny wynik budżetowy za 2024 rok oraz omówiła sposób finansowania 

deficytu. Ponadto pani Ewa Szczepaniak omówiła projekt uchwały dotyczącej zakupu 

gruntów w miejscowości Pawłowo Żońskie, która ma zostać podjęta na najbliższej sesji 

Rady Powiatu. W powyższym zakresie nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag ze 

strony członków Komisji. 

 

Kolejnym mówcą był pan Tomasz Kranc, Starosta Wągrowiecki, który poinformował o 

potrzebie delegowania dwóch radnych do prac w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

Pan Starosta wyjaśnił, że zgodnie z przyjętym rozwiązaniem, jedna osoba zostanie 

wyznaczona z Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy, natomiast druga – 

z innej właściwej komisji Rady. W związku z powyższym pan Starosta zaproponował 

kandydaturę pani Iwony Tyll jako przedstawicielki Komisji Zdrowia. W dalszej części 

głos zabrał pan Wiesław Nowak, który zgłosił również swoją kandydaturę. W wyniku 

przeprowadzonej dyskusji przystąpiono do głosowania nad zgłoszonymi 

kandydaturami. W pierwszej kolejności odbyło się głosowanie nad kandydaturą pana 

Wiesława Nowaka – za przyjęciem tej kandydatury opowiedziała się 1 osoba.  
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Następnie przeprowadzono głosowanie nad kandydaturą pani Iwony Tyll – 5 osób było 

za, 1 osoba wstrzymała się od głosu. W wyniku głosowania Komisja Zdrowia, Polityki 

Społecznej i Rynku Pracy zdecydowała o wskazaniu pani Iwony Tyll jako swojej 

przedstawicielki. 

 

Następnie Komisja przystąpiła do zaopiniowania materiałów przygotowanych na 

najbliższą sesję Rady Powiatu. Po zapoznaniu się z przedłożonymi dokumentami, 

Komisja Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy pozytywnie zaopiniowała 

wszystkie materiały sesyjne. 

 

Ostatnim punktem posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 8/2025 oraz protokołu nr 

9/2025 z wcześniej odbytych posiedzeń Komisji. Po zapoznaniu się z treścią obu 

dokumentów, członkowie Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy 

jednogłośnie przyjęli protokoły z poprzednich posiedzeń. 

 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy. 

Przewodnicząca Komisji podziękowała wszystkim obecnym za udział w obradach i 

zamknęła posiedzenie. 

 

 

5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
 
1.1  Zapytania 
 
Nie zgłoszono 
 
 
5.2   Opinie 
 
Nie wygłoszono   
 
 

      5.3  Stanowiska 
 
Nie podejmowano  
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5.4   Wnioski 
 
Nie podejmowano  
 

 
 
 
 
 

     Protokołowała :                                                   Przewodnicząca  Komisji    
 

___________________________        ______________________ 
          /Ewa Roman/                                                                / Iwona Tyll / 

 


